

⊃ التعريف بإطلالة

- إطلالة مؤسسة متخصصة في الإنشاءات والتعمير مقرها الرياض، تنفذ المشروعات العمرانية بمختلف أحجامها الكبيرة والمتوسطة والصغيرة، وتنجز كل المهام المرتبطة بعالم العمارة والإنشاءات من صيانة المباني وترميمها، وأعمال الإنشاءات الداخلية ، والتصميم العمراني، والتصميم الداخلي والخارجي والديكور.
- تعمل إطلالة انطلاقا من رؤية إبداعية تمزج بين مفاهيم العمارة العالمية الحديثة ، والتراث المعماري في ثقافتنا المحلية .
- لدينا في إطلالة فريق عمل يضم مختلف الخبرات في مجال العمارة والبناء، ويتميز بالكفاءة والإنجاز، وملم بكافة التطورات الحديثة في هذا المجال.
- منذ اطلاقها قبل عدة سنوات نفذت إطلالة العديد من المشروعات، وحظيت بتقدير عملائها الذي أشادوا بتلبيتها لكل متطلباتهم على أعلى مستوي من الاحترافية والكفاءة .

DITLALAH INTRODUCTION

- Itlalah is a company specialized in construction and reconstruction based in Riyadh, implementing urban projects of various sizes, large, medium and small, and accomplishing all tasks related to the world of architecture and construction, including building maintenance and restoration, interior construction works, urban design, interior design and decoration.
- Itlalah works from a creative vision that blends the concepts of modern international architecture, and the architectural heritage in our local culture.
- In itlalah, we have a work team that includes various experiences in the field of architecture and construction, and is characterized by efficiency and competence, and it is aware of all recent developments in this field.
- Since its launch several years ago, itlalah has implemented many projects, and has been appreciated by its customers, who praised it for meeting all their requirements at the highest level of professionalism and efficiency.



⊃شعارنا

• حلمك أولويتنا وراحتك هدفنا

DOUR SLOGAN

• Your dream is our priority .. Your comfort is our goal

⊃ قیمنا

لقد اخترنا فى إطلالة عدة قيم أساسية للعمل بموجبها وهى :
 المشاركة - التحفيز - التدريب - الابداع - الإنجاز

⊃ OUR VALUES

• we have chosen in itlalah several core values to work with, which are:

Participation - Motivation - Training - Creativity - Achievement





⊃ رؤيتنا

• أن نكون رواد بناة المستقبل

→ OUR VISION

• To will be Pioneers of future builders

⊃ رسالتنا

- تلبية رغبات العملاء في إمتلاك مسكن راقي بأقل تكلفة.
 - تقديم مستوى عالى من الخدمات والمنتجات.
 - الدقة في العمل والسرعة في الإنجاز.

DOUR MISSION

- Meet the customers' desires to own a high-end home at the lowest cost.
- Providing a high level of services and products.
- Accuracy in work and speed in delivery.

⊃المجـالات التــــ تعمــل عليهـا الشركــة ⊃FIELDS WHICH THE COMPANY OPERATES



⊃المبانى الحكومية والوزارات

 تقدم اطلالة خدمات استشارية متميزة لتنفيذ جميع التصميمات الداخلي والخارجي للمباني الحكومية والوازارات بأحدث الأساليب المتبعة وبناءا على دراسة للموقع واستغلال المساحات.

□ GOVERNMENT BUILDINGS AND MINISTRIES

 Itlalah provides distinguished consulting services to implement all interior and exterior designs of government buildings and ministries with the latest used methods and based on a study of the site and the exploitation of spaces.



⊃المجمعات التجارية والمولات

 تعد اطلالة لخدمات التصميم والتطوير من المؤسسات الرائدة فى مجال بناء وتجهيز وتشطيب المجمعات التجارية والمولات لاكبر البرندات فى المملكة

COMMERCIAL COMMUNITIES AND MALLS

 Itlalah Design and Development Services is one of the leading institutions in the field of building, equipping and finishing commercial communities and malls for the largest brands in the kingdom.



⊃القصور والفلل والمبانى المتميزة

- أطلالة بتصاميمها ومشاريعها المنفذة تعتبر أفضل شركة للتصميم والتنفيذ الداخلي من حيث الكفاءة والفعالية، كنا ومازلنا الأفضل ضمن قائمة شركات التصميم الداخلي .
- أطلالة متميزة فى التصميم داخلي متكامل الخدمات تقدم خدمات التصميم الداخلي الفخم وديكور المنازل. تشمل خدماتنا التصميم الداخلي والهندسة المعمارية والمناظر الطبيعية والتجهيزات لكل من الوحدات السكنية والتجارية.
- اكتسب فريقنا سمعة طيبة في تحويل المساحات الأرضية إلى مساحات راقية أنيقة. بناءً على سنوات من الخبرة المحلية والدولية، قمنا بتطوير معادلات حديثة تضمن لعملائنا تجربة سلسة عند تصميم قصورهم وفللهم.

> PALACES, VILLAS AND DISTINGUISHED BUILDINGS

- Itlalah with its designs and implemented projects, is considered the best interior design company in terms of efficiency and effectiveness, and we were and still are the best among the list of interior design companies.
- Itlalah is a full-service interior design company that provides luxury interior design and home decor services.
 Our services include interior design, architecture, landscaping and fittings for both residential and commercial units.
- Our team have earned a reputation for transforming floor spaces into elegant upscale spaces. Building on years of local and international experience, we have developed state-of-the-art formulas that ensure our clients a seamless experience when designing their mansions and villas.



⊃المطاعم

- أن تصميم المطاعم في شركتنا يحظى اهتماما واسعا من مصصمينا ومهندسين الديكور في أسطورة التسويق, على أن يكون التصميم ابداعيا وعمليا
- تقدم شركتنا خدمات استشارية متميزة لتضمن أفضل حلول التصميم الداخلي للمطاعم والمقاهي حيث نركّز اهتمامنا على احتياجات العميل وذلك بتقديمنا تصميم المساحات المدروس بعناية فائقة لنضمن التوافق التام بين الوظيفة والجمالية, وليشعر من يرتاد المطعم بجمال المكان وبروعة التناغم بين الألوان وحسن توزيع المساحات بالإضافة إلى العبقرية بتوزيع الصوت والإضاءة
- تم تنفیذ أكثر من فرع لماكدونلدز وبرجر كنج والمطاعم السحابیه ومطاعم اخرى عدیده .

⊃RESTAURANTS

- The design of restaurants in our company receives wide attention from our designers and interior engineers in the marketing legend, provided that the design is creative and practical
- Our company provides distinguished consulting services to ensure the best interior design solutions for restaurants and cafes, where we focus our attention on the customer's needs by providing carefully studied spaces design to ensure complete compatibility between functionality and aesthetics, and for those who visit the restaurant to feel the beauty of the place and the splendor of harmony between colors and good distribution of spaces in addition to the genius of sound distribution and lighting
- More than one branch of McDonald's, Burger King, cloud restaurants and many other restaurants have been implemented.



⊃محطات الوقود

- متخصصون في انشاء وتنفيذ وتجهيز محطات الوقود ابتداء من مرحلة تأهيل المنشآت لإدارة وتشغيل وصيانة محطات الوقود حسب الاشتراطات والمعايير التأهيلية نقدم خدمات تصميم الهوية، موقع محطة البنزين، التنفيذ الانشائي والمعماري حتى التشغيل.
- قمنا بعمل اكثر من محطة وقود اخرهم محطة وقودي بمساحة 5000 م بأحدث المواصفات العالمية من حيث الأمان والدقة وأحدث اساليب التشطيبات وتم التسليم على افضل وجه وباشادة من الجميع كاغلب مشاريعنا

⊃GAS STATIONS

- Specializing in the construction, implementation and processing of gas stations
 Starting from the stage of qualifying facilities for management and operation
 And maintenance of gas stations according to the requirements and standards
 Qual offer identity design services, station website
 Gasoline, structural and architectural execution until commissioning.
- We have made more than one Waqoodi, the last of them is a fuel station with an area of 5000 m with the latest international specifications in terms of safety, accuracy and the latest methods of finishing, and the delivery was done in the best way and with praise from everyone like most of our projects.



⊃الهياكل الحديدة

- تتفرد أطلالة بسمعة مرموقة بتزويد الهياكل المعدنية للقطاع التجاري والصناعي كهياكل الأبنية والمنشئات المختلفة.
- نتميز بالإلتزام بالإطار الزمني لتسليم منتجاتنا فضلاً
 عن التقيد بجداول الصيانة والإهتمام بتقديم أسعار
 تنافسية ترتقى بمستوى الخدمة.
- كما أننا نقوم بأعمال التصميم والهندسة المتعلقة بتصنيع الهياكل المعدنية للعديد من الصناعات.

⊃STEEL STRUCTURES

- Itlalah has a distinguished reputation for providing metal structures to the commercial and industrial sectors, such as the structures of various buildings and facilities.
- We are distinguished by our commitment to the time frame for the delivery of our products as well as adherence to maintenance schedules and interest in providing competitive prices that raise the level of service.
- We also do design and engineering work related to the fabrication of metal structures for many industries.



⊃التشطيبات والديكورات

الديكورات الحديثه والكلاسيسكية , أطلالة هى الخيار الافضل الديكورات الحديثه والكلاسيسكية , أطلالة هى الخيار الافضل لديك لما لديها من خبرات واسعة تجعلها في صدارة شركات التشطيب .اكتسبنا خبرة سنين طويلة في تصميم وتنفيذ الديكورات الحديثة و اصبحنا مدركين لكل ما تحتاجه و ايجاد الحلول المناسبة عن طريق الاستغلال الامثل للمساحات سواء كانت الوحدة مساحة صغيره او كبيره نستغل كل جزء فى المساحة بفن و مهارة و توجيهك لكل ماهو جديد و مناسب و توفير وقتك و مجهودك و راس مالك , تتبنى شركتنا تصميمات داخلية معاصرة ونضع دائما بعين الاعتبار متطلبات العميل ،قادرون على تنفيذ مجموعة متنوعة من الاستايلات بدرجة رائعة .

> FINISHES AND DECORATIONS

• Itlalah has experience and previous work in the design and implementation of all styles of modern and classic decorations, Itlalah is the best choice for you because of its extensive experience that makes it at the forefront of finishing companies. The way to optimally utilize the spaces, whether the unit is a small or large area, we exploit every part of the space with art and skill and direct you to everything new and appropriate and save your time, effort and capital. A great variety of styles.



⊃ مشاریع تم تنفیذها

- مشاريع بالقصور الملكية
- مشاريع اسكان منسوبي الحرس الوطني
- مشاریع المبانی التعلیمیة بجامعة الامام محمد بن سعود الإسلامیة
 - مشاريع بالقوات البرية الملكية السعودية
 - مشاريع بوزارة الداخلية الامن العام
 - مشروع قصر الشيخ عبدا لله العثيم
 - مشاريع شركة انوش للحلويات بفروعه
 - مشاریع شرکة نادرین ومصنع میاه مانا
 - مشاريع شركة تمرية للحلويات بفروعه





IMPLEMENTED PROJECTS

- Villa Projects for Royal Palaces
- National Guard Staff Housing Projects
- Educational Buildings Project at Imam Muhammad
 Bin Saud Islamic University
- Project for the Royal Saudi Land Forces
- Project at the Ministry of Interior Public Security
- Palace Project of Sheikh Abdullah Al-Othaim
- Anoosh Sweets Projects by its branches
- Nadrin Company Project and Mana Water Factory
- Tamria Sweets Projects by its branches

⊃من أعمالنا OUR WORK ⊂







كوادرنا المتميزة

TION OF OUR SUCCESS

⊃ فريق العمل

- يضم فريق العمل في إطلالة مجموعة من الخبراء المتخصصين في مجالات الهندسة المعمارية والتصميم الداخلي يتميزون بالاحترافية والمهنية، ويدركون احتياجات عملائنا الكرام في السوق السعودي وأذواقهم.
- ويعمل بجانب فريقنا من المتخصصين والمحترفين فرق عمل مساعدة في مجالات إدارة المنشآت العقارية والصيانة وخدمات ما بعد الإنشاء تم اختيارهم وفقاً لأعلى معايير الكفاءة والقدرة على سرعة إنجاز المهام بما يلبي رغبات العملاء.

→ TEAM MEMBERS

 The ITLALAH team includes a group of experts in architecture and interior design who are professional and highly qualified and wellseasoned, and well understand the needs and preferences of our valued clients in the Saudi market.

Alongside ITLALAH team of specialists and professionals, other support teams work in tandem in real estate facility management maintenance and post-construction services carefully selected in accordance with the highest standards of efficiency and capability to fully achieve the tasks mandated and entrusted to meet the client's preferences in a timely manner.





⊃ أهداف المستقبل

- تلبية احتياجات السوق المحلي والإقليمي من التصميمات المعمارية والإنشاءات الحديثة.
 - تصميم منازل عصرية وفق أحدث معايير التصميم الهندسي
- تقدیم بدائل وخیارات متعددة تناسب أذواق کل العملاء وتطلعاتهم.
 - تقديم خدمات متميزة لعملائنا تجعلنا دائماً الأفضل لديهم.



> FUTURE GOALS

- To meet the needs of the local and regional market in terms of architectural designs and modern constructions.
- To design modern homes according to the latest engineering design standards.
- To provide a set of multiple alternatives and options that best suit the preferences and aspirations of all existing and potential clients.
- To provide excellent services to our existing and potential clients that make us always their number one option, par excellence.

⊃ تسجيل الشركة

● الشركة مسجلة لدى وزارة التجارة والهيئة العامة للزكاة والدخل

⊃ COMPANY REGISTRATION

 The company is registered with the Ministry of Commerce and the General Authority for Zakat and Income





تاريخ الإصدار: 2021/01/18 الرقم المميز: 3106502555



الهيئة العامة للزكاة والدخل General Authority of Zakat & Tax



شهادة تسجيل في ضريبة القيمة المضافة VAT Registration Certificate

تَشَهَد الهَيْئَة العامِةَ للزكَاةَ والدخل بأن المِكْلَفُ أَدناه مِسْجِل فَي ضَرِيبَةَ القَيمِةَ المِضَافَةَ بتاريخ 2021/01/18

Hereby, The General Authority of Zakat & Tax (GAZT) certifies that the taxpayer below is VAT registered on 18/01/2021

Taxpayer Name:

مؤسسة اطلالة التصميم للمقاولات العامة

اسم المكلف:

VAT Registration Number:

310650255500003

رقم التسجيل الضريبي:

Effective Registration Date:

2021/01/01

تاريخ نفاذ التسجيل:

Taxpayer Address:

الرياض الرياض، الملك عبدالعزيز ،12626

عنوان المكلف:



خَمِحَلَفَ مِسجَل فَي صَرِيبَة القَيْمَةُ المِضَافَةُ، لا يجوزَ لك تحصيل ضربية القَيمَة المِضافة مِنْ عملائك قبل تاريخ نفاذ التسجيل بالضربية، في حال تبين غير ذلك، ستقوم الهيئة العامة للزخاة والدخل بتنفيذ الغرامات المستحقة

> مذه الوثيقة مرسلة من النظام الآلي ولا تحتاج إلى توقيع – الميئة العامة للزكاة والدخل –

وزارة التجارة شنارة ت	بسنيل مؤيستسا نسسه ديةا	الرقم: ۱۰۱۰۲۴۴۴۱۱ هـ التاريخ: ۱۲۴۱/۱۱/۳۰ هـ
رقم الموحد للمنشأة: ٧٠١٧٥٦٨٥٣١		
يسم التجاري للمؤسسة: مؤسسة اطلالة النصميم للمقارلات العامة		
وكزها الوثيسي: ٢١٣٦، ابي جعلر المنصور، حي الشهداء، ٧	۱۱۲۷۱۲۷۷۷ هادف: ۱۱۲۷۱۲۷۷۷	
س.ب: ــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	هاتف : الجنسية :ودى	تاريخ الميلاد: ١٤٠٦ هـ
قم السجل المدني - الإقامة :	تاریخه: ۱۴۳۸/۰۱/۰۱ هـ	تاريخ الفيدة
م الدفيظة - الجواز :	- تاریخه :	. مصدره :
لنشاط: للاطلاع على بياثات الأنشطة الرجاء مسح الرمز التجاري		
أس المال: ٢٥٠٠٠ منتان و خمسون الف ريال	فقط لا غير	
سم المدير أو الوكيل المفوض : سامية جابر محمد المالكي		
جنسية: مسعودي	تاريخ الميلاد :	A11.1
قم السجل المدني - الإقامة :	ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	_مصدره :
شهد مكتب السجل التجاري بمدينة <u>الرياض</u>	بأنه تم تسجيل هذه الموسسة بسجل مدينة الرياض	
	وجب الإيصال رقم: و تاريخ :	→ \1££7/.7/11
	电影	
	مدير السجل التجاري:	نايف صالح الطاسان
	التوقيع:	152
	rmation of this certificate visit http://v.mci.gov.sa دخول على	

